
 
РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ 
Областна администрация 
Перник 

 
 
   УТВЪРДИЛ:  /П/ 

   Д-Р АЛЕКСАНДЪР АЛЕКСАНДРОВ 

   ОБЛАСТЕН УПРАВИТЕЛ 

 

 

                              П Р О Т О К О Л   № 2/09.08.2016г.  

от 

заседание на Областна комисия по транспорт 

 

Днес, 09.08.2016 година, от 11:00 часа в заседателна зала „Струма”  на 

Областна администрация Перник, се проведе заседание на Областната комисия по 

транспорт на област Перник със следния дневен ред: 

1. Разглеждане на предложения от страна на община Перник за промени по 

автобусна линия  Перник -  Ковачевци. 

2. Разглеждане на писмо от страна на община Радомир, относно 

прекратяване на възлагането за превоз на пътници по автобусна линия АГ 

Радомир – Ковачевци. Обсъждане и гласуване за прехвърляне на квотата 

към община Ковачевци 

3. Други. 

Заседанието бе открито при наличие на необходимия кворум и на него 

присъстваха: 

1. Д-р Александър Александров– Областен управител и председател на 

комисията;  

2. Елена Иванова - Главен юрисконсулт в Областна администрация Перник; 

3. инж. Камелия Виденова – Тончева – началник отдел в община Перник; 

4. инж. Димитър Димитров – зам. кмет на община Радомир; 

5. Иван Бъчваров – Зам. кмет на община Брезник; 

6. Димитър Боянов - Зам. кмет на община Земен; 

7. Иво Симеонов - Зам. кмет на община Ковачевци ;  

8. Марин Първанов - Ст. сп. УК и ОМП в  община Трън; 

9.  инж. Румен Крумов – Началник на  ОО ”Автомобилна администрация”- 

Перник; 

10.  инж. Даниел Неделков - Представител на Изпълнителна агенция 

“Железопътна администрация”; 

11.  инж. Илиан Илиев – Гл. експерт в Областно пътно управление Перник;                  

12.  инж. Васил Васев - Представител на Национална транспортна камара; 
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13.  Магдалена Милтенова - Представител на сдружение “Браншови съюз за                                         

стопанска инициатива в транспорта” /БССИТ/;  

14.  инж. Марин Арсов - Представител на Стопанска камара – Перник 

 

 

Секретар: 

  Диана Кирилова – Младши експерт „ регионално развитие” в областна 

администрация Перник 

  

Заседанието бе открито от д-р Александър Александров. Той приветства 

присъстващите с добре дошли  и  попита дали има предложения за добавяне на 

допълнителни точки в дневния ред.  

Нямаше предложения и се пристъпи към гласуване на така предложения 

дневен ред. 

Дневния ред бе приет единодушно. 

 

 

Д-р Александров предложи комисията да започне работа и добави, че 

днешното заседание е свикано във връзка с постъпили предложения от общините 

Перник и Радомир  за промени в маршрутни разписания и прехвърляне на квота. 

 

По точка  1 от дневния ред 

Комисията разгледа четирите постъпили предложения от община Перник  за 

промени в маршрутни разписания  по автобусна линия Перник – Ковачевци.  

 

Първото предложения е следното: 

Курсът в 7.15 ч. от автогара Перник да се изпълнява само в делнични дни, 

като в понеделник се изпълнява до с. Чепино. През празнични и почивни дни курсът 

да  се изпълнява на 9.00ч. от автогара Перник. 

 

След разглеждане на предложението от страна на комисията и гласуване  

единодушно се прие: 

РЕШЕНИЕ № 1 

По автобусна линия Перник - Ковачевци курсът в 7.15 ч. да се 

изпълнява само в делнични дни, като в понеделник същия ще се изпълнява 

до с. Чепино. През празнични и почивни дни курсът ще се изпълнява с час 

на тръгване от автогара Перник в 9.00часа. 
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По второто предложения 

Да бъде променен часът на тръгване от Ковачевци от 14.00часа  на  13.40часа. 

 

След разглеждане на предложението от страна на комисията и гласуване комисията 

взе единодушно следното: 

 

 

РЕШЕНИЕ № 2 

Приема предложената промяна часът на тръгване от Ковачевци да бъде  

13.40часа. 

 

По третото предложение на Община Перник 

 Сезонния курс на 18.00ч.  който се изпълнява от 15 април до 30 септември  

да удължи маршрута си  до с. Светля с час на връщане от  Ковачевци на 19.10ч. 

 

След разглеждане на третото  предложение на Община Перник, Областната комисия 

взе единодушно следното:  

 

                                                       РЕШЕНИЕ №3: 

 

Приема предложението на Община Перник сезонния курс на 18.00 часа да 

удължи маршрутното си разписание до с. Светля. Часът на връщане от  

Ковачевци да бъде 19.10ч. 

 

 

По четвъртото  предложение на Община Перник 

От маршрутните разписания (7.15ч.;09.00ч.;12.30;16.00;18.00ч.) по линията 

Перник – Ковачевци да  отпадне спирка разклон Ракиловци. 

 

След проведената дискусия по предложението комисия взе единодушно следното: 

  

РЕШЕНИЕ № 4: 

Да отпадне от всички маршрутни разписания  по линия Перник – Ковачевци 

спирка разклон Ракиловци. 

 

По точка 2 от дневния ред 

Д-р Александров запозна присъстващите с постъпило писмо на Община Радомир с 

вх. № 08-03-51/ 18.07.2016г. ,относно прекратяване възлагането по автобусна 
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линия Радомир – Ковачевци. Той даде думата на инж. Димитров да запознае 

присъстващите  с мотивите за прекратяване,  както и предложението  за 

прехвърляне на квотата към община Ковачевци. 

Инж. Димитров обясни, че поради ограничения брой пътници, осигуряването на 

превоз на пътници от страна на община Радомир се явява невъзможна, тъй като 

община Радомир не попада в обхвата на населените места на които се отпускат 

субсидии по чл.49 от наредбата. Той добави още че община Ковачевци отговаря на 

тези изисквания. 

Г-н Симеонов също добави, че между община Ковачевци и община Радомир са 

водени разговори за прехвърляне на квотата. 

Д-р Александров предложи се пристъпи към гласуване на предложението от страна 

на община Радомир възложител по автобусна линия Радомир – Ковачевци да бъде 

община Ковачевци. 

  

След проведената дискусия Областната комисия взе единодушно следното:  

 

                                                     РЕШЕНИЕ №5: 

Възложител по автобусна линия Радомир – Ковачевци от Областната 

транспортна схема да бъде община Ковачевци. Преди пристъпване към 

процедура по възлагане на автобусната линията, община Ковачевци следва 

да внесе докладна записка до Общински съвет Ковачевци за вземане на 

решение. 

 

След изчерпване на дневния ред, д-р Александров закри заседанието .  

 

 
СЕКРЕТАР НА  

ОБЛАСТНАТА КОМИСИЯ  

ПО ТРАНСПОРТ:   /П/ 

/Диана Кирилова/ 


